
COVM-VERGADERING DE PEEL 11-3-2021; VERZOEK OM  TOEVOEGING INGEKOMEN STUK AAN 

AGENDA. 

Aan voorzitter en secretaris, 

Hierbij verzoek ik om aan de agenda van 11-3-2021, onder punt 2, toe te voegen: 

.  Verzoek van het lid drs. JPM Houba, vertegenwoordiger omwonenden Venray, om aan de orde te   

stellen diverse zaken m.b.t. organisatie en communicatie van / rondom de COVM. 

1. Site covm.nl/de-covms/de-peel, onderdeel Documenten. 

Dit is een “ratjetoe”. Behoeft nodig opschoning en actualisering, o.a. de vastgestelde teksten 

van het Instellingsbesluit door de Staatssecretaris en van het Huishoudelijk reglement.         

Zie ook mijn mail aan de secretaris van 2-2-2021, 14:28 uur. 

2. Geldelijke vergoeding leden. Hieraan is tot op dit moment nog geen uitvoering gegeven. 

Waar wacht dit op?                                                                                                                              

Bovendien is mijn vraag of die vergoedingsregeling voor alle leden geldt, dus ook voor qq-

bestuurders of aangewezen ambtenaren namens overheden? Dat laatste lijkt mij niet logisch 

/ aan de orde. 

3. Verstrekken van een actuele lijst van leden van de Cie met mailadressen en zo mogelijk 

telefoonnummers,                                                                                                                                   

Meermaals al om verzocht. Gebeurt gewoon niet. Ik nam de proef op de som en verzocht de 

secretaris van COVM Volkel om een ledenlijst, die ik omgaand ontving (overigens zonder 

communicatie-gegevens). Waar wacht dit op? 

4. Geluidsband van vergaderingen. Toegezegd is dat spoedig na afloop van een vergadering een 

geluidsband beschikbaar zou komen, met name t.b.v. derden / belangstellenden. 

Geluidsband van vergadering 3-12-2020 nog steeds niet beschikbaar. Hoe gaat het met 

volgende vergaderingen? 

5. Openheid / openbaarheid van vergaderingen.                                                                                    

Er is behoefte (pers / belangstellenden) om de online- vergaderingen  te kunnen volgen. 

Structurele mogelijkheid hiervoor is er niet. Moet toch kunnen!   Waar wacht dit op?                                                       

Ik waardeer het zeer dat de secretaris probeert de pers ad hoc voor deze vergadering op dit 

punt te faciliteren. 

6. Inspraakmogelijkheid aan begin van vergaderingen.                                                                       

Die mogelijkheid is reglementair voorzien. Hoe wordt hier inhoud aan gegeven in de periode 

dat er digitaal vergaderd wordt. Is technisch goed te regelen. Gemeenten doen dit al langer. 

En hoe wordt de burger vooraf geattendeerd op de mogelijkheid tot inspraak? 

7. Burenmail.                                                                                                                                                 

Een goed initiatief van Defensie om hiermee te starten. In het begin de nodige haperingen. 

Maar dat medium moet m.i. gebruikt worden voor méér dan alleen het doen van 

mededelingen over te houden oefeningen. Burenmail zou ook gebruikt moeten worden voor 

doorgeven van informatie over relevante ontwikkelingen, beleidsvoornemens en besluiten 

die De Peel raken of kunnen raken, zoals recentelijk de Kennisgeving ontwerp-

voorkeursbeslissing Luchtruimherziening en de mogelijkheid tot indienen van zienswijzen. 

Dat is niet gebeurd.                                                                                                                                         

Ook de inhoudelijke informatie over de resultaten van een gehouden omgevingsonderzoek 

door Defensie moeten met de burgers gedeeld worden en er kan dus niet volstaan worden 

met sec de mededeling in een Burenmail dat een onderzoek is afgerond.                                                               

Hetzelfde geldt voor gegeven meningen door burgers over de communicatie-inspanningen 

van de Luchtmacht.                                                                                                                                 



De resultaten van beide onderzoek horen m.i. ook thuis op de agenda voor deze Cie.              

Ik heb aan de secretaris gevraagd bij mail van 1-12-2021 om een en ander op de agenda van 

deze  Cie te plaatsen. Verder niets meer over gehoord. En het staat ook niet op de agenda!     

 

                                                            .-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.-.                                                                                                                            

 

 


